
Referat fra generalforsamlingen 21/3-2024 

1. Valg af dirigent. 

• Leif valgt som dirigent. 

• Indkaldelsen er sendt rettidigt ud. 

2. Bestyrelsens beretning. 

• Se separat bilag 

3. Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse. 

• Charlotte gennemgik regnskabet 

• Vi har brugt mange penge på IT, da de forespørgsler vi får på hvor ledningsnettet ligger, nu skal 

afleveres inden for 2 timer (ny lov pr 1/7-23). Derfor er det ny blevet digitalt og bliver leveret 

automatisk med det der hedder en LER robot. 

• Carsten bestod de to obligatoriske kurser, hygiejnekursus og driftlederkursus. Det har tidligere været 

den afdøde formand Jan, der havde disse lovpligtige kurser. 

4. Budget for det kommende år forelægges til godkendelse. 

• Alle vandmålere vil blive skiftet i løbet af 2025, der bliver sat nogle penge af til det her i 2024. 

• Har været på seminar, hvor de fik vist Tunes kalkknuser anlæg, sådan et bliver opsat i løbet af 

sommeren 2024. 

5. Opgradering på vandværket / hos forbrugerne. 

• Nye målere med et simkort i hver måler. 

Så kan bestyrelsen også holde øje med alle forbrugerne i byen. 

Til foråret næste år 2025 skiftes målerne. 

• Kalkknuser anlæg, 55.000 koster anlægget. 

Ultralyds klodser som spalter vandet, så det ikke sætter sig på samme måde. 

Man kan let tage en klud og tørre det af. 

På tirsdag kommer de og ser på vandværket.  

Det er besluttet at indkøbe det. 

6. Behandling af indkomne forslag.  

• Ingen forslag. 

7. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen. 

På valg til bestyrelsen er Bjarne Keldorff og Johni Sørensen. 

Begge modtager genvalg.    

• De er valgt. 

Valg af 2 suppleanter. 

• Henrik Hermansen er valgt som suppleant. 

• Sony Egehave er valgt som suppleant. 

8. Valg af revisor:  

På valg er Ingefred Egehave   

• Ingefred er genvalgt. 

Valg af revisorsuppleant:  

På valg er Leif Poulsen 

• Leif er genvalgt. 

9. Eventuelt 

• Sonja spurgte – ”om der ikke snart kunne komme åbent hus i vandværket? 

I morgen d. 22.3.2024 er det vandets dag. Charlotte er med på at tage det op igen, og så lave lidt 

forsøg i ”børnehøjde” for børnene. Bestyrelsen arbejder på at lave noget, evt med at grille lidt pølser 

bagefter. 

• Henrik Hermansen fortalte, at han havde god erfaring med åbenthus, og han kender også til 

Kampstrup målerne. 

• Henrik Hermansen kom med forslaget, at ”at skanne vigtige dokumenter fra vandværket, som hele 

byen kan få glæde af.  

• På vandværkets hjemmeside, under vandkvalitet, kan man finde en masse gode links 

Dirigenten takker for god ro og orden. Samtidig sagde han, at bestyrelsen har gjort et godt stykke arbejde 

13 deltagere og 5 fra bestyrelsen. 

Referat skrevet af Therese, med supplering af Charlotte 


